
 

 
 
 

Interpellation till miljö- och stadsbyggnadsnämndens ordförande 
Fredrik Vinstock (M) gällande sopor i vattnet runt Lidingö 
 

 
Morgonen den 24/5 2021 möttes många Lidingöbor som kom med bussen till Lidingö 
Centrum eller som skulle åka därifrån, en stor hög skrot på personalparkeringen vid 
stadshuset. Skrotet hade bärgats av frivilliga dykare tillsammans med en lokal aktör 
har i samarbete med flera av Lidingös båtklubbar. Bland annat har man hittat en bil, 
flera bildäck, ammunition till vapen, bilbatterier och allt möjligt annat. Arbetet har 
utförts som en del av projektet Rena Mälaren.  
 
En pet-flaska som hamnar i vattnet finns kvar i mellan 450 och 1000 år, en plastpåse 
i 50-100 år, en aluminiumburk i mellan 200 och 500 år. För vattenkvaliteten i våra 
vattendrag är det extremt viktigt att nedskräpningen minskar och att skräp som 
hamnat i vattnet plockas upp. 
 
När båtklubbarna har bett miljö- och stadsbyggnadskontoret om hjälp med att 
ombesörja bortforsling av det bärgade godset har man fått kalla handen av 
förvaltningen. 
 
Med anledning av ovan har jag följande frågor: 
1. Hur anser du att Lidingö stad hanterar problemen med skrot och sopor i vattnet 
kring Lidingö? 
2. Hur kommer det sig att miljö- och stadsbyggnadskontoret inte kunde hjälpa till med 
bortforsling av det material som ideella krafter tillsammans med lokala aktörer plockat 
upp ur vattnet? 

 
 
 
 

     

Jonas Lundgren (V)   


